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PROTOKÓŁ NR XXXI/2022 

Z SESJI RADY GMINY BUDZISZEWICE 

ODBYTEJ W DNIU 31 MAJA 2022 ROKU 

W SALI POSIEDZEŃ URZĘDU GMINY W BUDZISZEWICACH 

 

Liczba radnych    – 15 

Liczba obecnych – 15 

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

Wójt – Marian Holak 

Sekretarz Gminy – Alina Jarecka  

Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2.  Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmiany budżetu gmina na 2022 rok, 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, 

3) wyrażenia zgody na oddanie w najem na okres 10 lat lokalu użytkowego znajdującego się w 

budynku usytuowanym w miejscowości Budziszewice przy ul.J.Ch.Paska 85, stanowiącego 

własność Gminy Budziszewice, 

4) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników OSP z terenu Gminy 

Budziszewice za udział w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach lub 

ćwiczeniach, 

5) przyjęcia zmiany Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Budziszewice na lata 2016-2022 

5. Zapytania i wolne wnioski. 

6. Sprawy różne. 

7. Zakończenie obrad. 

 

PUNKT  1 

               OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek –  powitał obecnych i dokonał otwarcia XXXI sesji Rady 

Gminy Budziszewice, po czym stwierdził quorum informując, że obecni są wszyscy członkowie Rady 

Gminy. 

 

PUNKT  2 

                PRZEDSTAWIENIE PORZĄDKU OBRAD 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek –przedstawił porządek obrad, po czy zapytał o uwagi. 

Uwag nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – zapytał kto jest za przyjęciem porządku obrad, w 

wyniku czego: 

• za głosowało       –  15 

• przeciw                 –  0 

• wstrzymało się   –  0 

Porządek przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

 

PUNKT 3 

               PODJĘCIE UCHWAŁ W SPRAWACH: 

 

1) zmiany budżetu Gminy na 2022 rok, 

 

Skarbnik – Elżbieta Andryszczak  - omówiła szczegółowo projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 

gminy na 2022 rok. 

Powiedziała min., że: 

-zostały otwarte oferty na wykonanie dróg, zadanie będziemy więc wprowadzać do budżetu, 

- otrzymaliśmy środki w ramach projektu cyfrowa Gmina, 

- otrzymaliśmy środki na Klub Seniora, 

- otrzymaliśmy środki na doposażenie świetlicy w Węgrzynowicach i w Rękawcu, 

- otrzymaliśmy zwiększenie subwencji związane z podwyżkami dla nauczycieli, 

- zwiększamy także środki Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych; 

Dodała, że plan dochodów  zwiększy się o kwotę 2.468.627,00zł. 

Plan wydatków zwiększamy o 2.670.630,39zł.  

Zwiększymy także plan przychodów budżetu o 202.003,39zł. 

Następnie poprosiła o pytania. 

Radny – Mirosław Matysik – tabela nr 1 – Różne rozliczenia – co to jest? 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak – wyjaśniła, że tak w klasyfikacji budżetowej nazywa się 

rozdział, a są to min. subwencja oświatowa i ogólna. 
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Wójt – Marian Holak – na sesji mówiłem o zmianie zakresu robót na drogach. Niemniej po przetargu 

mamy kwotę 10.692.000,00zł, a w budżecie – 9.300.000,00zł. Brakowało zatem 1.400.000,00zł – po 

stronie dróg powiatowych 1.250.000,00zł. Nie byliśmy zainteresowani wykładaniem swoich środków 

na drogi powiatowe. Udało się jednak dojść do porozumienia – powiat zabezpiecza 1.200.000,00zł. 

Są to naprawdę ogromne pieniądze. Zrobimy 7 km dróg za prawie 11 milionów, z czego środków 

własnych przeznaczamy na ten cel 650.000,00zł. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy na 2022 rok, po czym poddał go pod głosowanie, w wyniku czego: 

• za głosowało       –  15 

• przeciw                 – 0 

• wstrzymało się    – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

Uchwała Nr XXXI/176/2022 w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2022 rok stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt w/w uchwały. 

 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, 

 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak – powiedziała, że zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Budziszewice są konsekwencją zmian wprowadzonych do budżetu gminy, zarówno 

Zarządzeniami przez Wójta jak i Uchwałą przez Radę. 

Sszczegółowy opis wszystkich zmian znajduje się w wyjaśnieniach,  które stanowią załącznik do 

uchwały. 

Następnie poprosiła o pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, po czym poddał go pod głosowanie, w wyniku 

czego:  
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• za głosowało        –  15 

• przeciw                 – 0 

• wstrzymało się    – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 
Uchwała Nr XXXI/177/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Załącznik stanowi również projekt uchwały w w/w sprawie. 

 

3) wyrażenia zgody na oddanie w najem na okres 10 lat lokalu użytkowego znajdującego się w 

budynku usytuowanym w miejscowości Budziszewice przy ul.J.Ch.Paska 85, stanowiącego 

własność Gminy Budziszewice  

 

Wójt – Marian Holak  – powiedział, że na poprzedniej sesji wspominał o konieczności podjęcia tej 

uchwały. Wydłużamy okres oddania lokalu w najem do 10 lat. Dodał, że przy obecnych stawkach 

rozważamy czy nie zdjąć z Gminy obowiązku ogrzewania tego lokalu. 

Radny – Mieczysław Mikinka – zostaje tam jeszcze biblioteka. 

Wójt – Marian Holak – jeżeli do tego dojdzie bierzemy pod uwagę ogrzewanie za pomocą 

klimatyzatora. 

Radny – Mieczysław Mikinka – zapytał czy będzie najpierw remont tego lokalu. 

Wójt – Marian Holak – nie. Oddajemy w dzierżawę w takim stanie w jakim jest. Aby remontować trzeba 

mieć zabezpieczone środki na taki cel. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na oddanie w najem na okres 10 lat lokalu użytkowego znajdującego się w budynku usytuowanym w 

miejscowości Budziszewice przy ul.J.Ch.Paska 85, stanowiącego własność Gminy, po czym poddał go 

pod głosowanie, w wyniku czego: 

• za głosowało    – 15 

• przeciw               - 0 

• wstrzymało się  - 0 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 
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Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

Uchwała nr XXXI/178/2022 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem na okres 10 lat lokalu 

użytkowego znajdującego się w budynku usytuowanym w miejscowości Budziszewice przy ul.J.Ch.Paska 

85, stanowiącego własność Gminy Budziszewice stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt w/w uchwały. 

 

4) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników OSP z terenu Gminy 

Budziszewice za udział w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu, 

 

Wójt – Marian Holak -  powiedział, że mamy obowiązek ustalenia stawek dla strażaków. Dodał, że w 

sąsiednich gminach jest to 25zł za akcje i 12,00zł za szkolenia.  

Tak też proponujemy. Dotychczas było 20,00zł i 8,00zł. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników OSP z terenu Gminy Budziszewice za 

udział w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu, po czym poddał go pod 

głosowanie, w wyniku czego:  

• za głosowało       –  15 

• przeciw                – 0 

• wstrzymało się    – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 
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10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 
Uchwała Nr XXXI/179/2022 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 

ratowników OSP z terenu Gminy Budziszewice za udział w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, 

szkoleniu lub ćwiczeniu stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Załącznik stanowi również projekt uchwały w w/w sprawie. 

 

5) przyjęcia zmiany Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Budziszewice na lata 2016-2022; 

 

Sekretarz Gminy – Alina Jarecka – powiedziała, że zmiana Planu dotyczy gospodarki wodno-ściekowej, 

a dokładniej Przebudowy stacji uzdatniania wody w Mierznie wraz z połączeniem dwóch magistrali 

wodociągowych. 

Złożyliśmy wniosek o dofinansowanie tego zadania. Jednym z wymogów jest ujęcie go w Planie. Zmiana 

polega więc na dopisaniu tego zadania. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia zmiany 

Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Budziszewice na lata 2016-2022, po czym poddał go pod głosowanie, 

w wyniku czego: 

• za głosowało       –  15 

• przeciw                – 0 

• wstrzymało się    – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 
Uchwała Nr XXXI/180/2022 w sprawie przyjęcia zmiany Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Budziszewice 

na lata 2016-2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Załącznik stanowi również projekt uchwały w w/w sprawie. 
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/Ogłoszono przerwę./ 

 

PUNKT 5 i 6 

              ZAPYTANIA I WOLNE WNIOSKI 

              SPRAWY RÓŻNE 

 

Radny – Stanisław Rutkowski – zapytał czy będzie zbiórka eternitu. 

Wójt – Marian Holak – powiedział, że jak uda się uzyskać dofinansowanie to tak. Bez środków 

zewnętrznych nie będziemy tego robić. 

Radna – Danuta Chała -  zapytała o projekty obywatelskie. 

Wójt – Marian Holak – powiedział, że z tego co wie budżety obywatelskie funkcjonują w dużych 

miastach. Na wsiach są fundusze sołeckie. 

Radna – Dorota Kowalczyk – zapytała o wysypisko na Wyknie. 

Wójt – Marian Holak – powiedział, że nic takiego nie jest planowane. 

Innych spraw nie omawiano. 

 

PUNKT 7 

              ZAKOŃCZENIE OBRAD 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – podziękował wszystkim za przybycie, po czym  

zamknął XXXI sesję Rady Gminy. 

 

Protokołowała:                                                                                            Przewodniczący Rady Gminy 

Małgorzata Wójcik 

                                                                                                                                    Janusz Trzonek 

 

 

 


